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Verslag 
 
Vergadering  Regiegroep 

Gehouden op  28 augustus 2018 
Opgemaakt door Berry van 't Westeinde  
Aanwezig  Mark van Stappershoef (voorzitter), Pernell Criens, Liselotte Franssen, Mark 

van Oosterwijk, Monique van Brederode, Stijn van den Brekel, Arno de Laat, 
Corne de Rooij, Piet Verheijen, Berry van ’t Westeinde (griffier) 

Afwezig  -- 
 
 
1. Agenda  volgende avond: 11 september  2018: 
Beeldvormende avond energietransitie  
Geconcludeerd wordt dat beeldvorming over de verbreding van de energietransitie nog noodzakelijk 
is. Over grootschalige energieopwekking kan al oordeelsvorming plaatsvinden. 
Gevraagd wordt of het biodiversiteitsteam nog moet worden uitgenodigd. Het biodiversiteitsteam 
heeft inmiddels schriftelijk gereageerd. Deze reactie zit bij de notitie over de beeldvormende 
vergadering. 
 
Corné de Rooij merkt op dat hij het terugvallen op oude werkwijze vindt, dat er al een voorstel van 
het college ligt waarop oordeelsvorming plaats kan vinden. 
De regiegroep besluit dat het voor de grote lijn van de energietransitie zinnig is om de 
beeldvormende bijeenkomst met Anteagroep te laten doorgaan. Direct aansluitend kan 
beeldvormend over het raadsvoorstel met betrekking tot grootschalige energieopwekking worden 
gesproken.  
 
Oordeelsvormende vergadering 
Geconcludeerd wordt dat zowel de Coördinatieverordening Ruimtelijke Ordening áls het 
bestemmingsplan Ronde Akkers direct besluitvormend besproken kan worden. 
Bij de Coördinatieverordening wordt de vraag gesteld of deze verordening gevolgen heeft voor de 
positie van de gemeenteraad. 
Het raadsvoorstel grootschalige energieopwekking wordt geagendeerd voor de oordeelsvormende 
vergadering. 
Noot: daags na de vergadering is via e-mail consultatie besloten de bestuursrapportage, gelet op o.a. 
de vragen tijdens de presentatie, eerst oordeelsvormend te bespreken.  
 
Besluitvormend 
Corné de Rooij merkt op dat nu de kwaliteitscriteria VTH zijn doorgeschoven, er ruimte is om eerst 
over de kaders van handhaving te spreken, voordat we hier verder op besluiten. 
De griffier merkt op dat de relatie tussen de kwaliteitscriteria VTH maar heel beperkt is. De raad 
komt waar het om handhaving gaat zeker nog aan bod door bespreking van het handhavingsbeleid. 
De opmerking van Corné de Rooij wordt meegenomen bij de afweging voor het verdere traject voor 
besluitvorming over de kwaliteitscriteria. 
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Planning 
Corné de Rooij stelt dat hij op 25 september oordeelsvormend wil spreken over het vergadermodel, 
met inzichten uit andere gemeenten. 
Piet Verheijen merkt op dat evaluatie moet gebeuren aan de hand van goede criteria.  
Geconcludeerd wordt dat in januari een evaluatie met de hele raad zal worden geagendeerd. In de 
tussentijd moet meer ervaring worden opgedaan met deze manier van vergaderen. Ook kan binnen 
de huidige kaders door de regiegroep gekeken worden hoe knelpunten opgelost kunnen worden. 
Liselotte Franssen vraag aandacht voor het thema huisvesting arbeidsmigranten. Zou hier 
beeldvormend over gesproken moeten worden? 
De griffier geeft aan dat het in eerste instantie wellicht logisch is om dit onderwerp mee te nemen bij 
de bespreking van het woningmarktonderzoek/volkshuisvesting thema. 
 
 
2. Toewijzen voorzitters voor beeldvormende- en oordeelsvormende vergadering 

De griffier neemt contact op met mensen uit de voorzitterspool. 
Noot: op 11 september wordt de beeldvormende vergadering voorgezeten door Tess van de 
Wiel en de oordeelsvormende vergadering door Piet Verheijen. 
 

3. Rondvraag 
Stijn van den Brekel merkt op dat de tafels verschoven zijn. Hij merkt dat omdat er minder ruimte is 
voor passeren van andere mensen. 
Arno de Laat vraagt aandacht voor de koffievoorziening tijdens de vergaderingen. 
 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 23.30 uur.   


